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Spoštovani gospod rektor prof. dr. Zdravko Kačič, dekani, dekanice fakultet, podžupanja MO 
Kranj in ostali predstavniki MO Kranj, župan Nakla in državni svetnik, direktorji, direktorice, 
ravnatelji, ravnateljice, nekdanji dekani FOV, akademska javnost, spoštovane sodelavke in 
sodelavci, spoštovani študenti, cenjeni gostje, gospe in gospodje! 

Najprej bi se želela zahvaliti za zaupanje Akademskemu zboru fakultete, ki me je izvolil  za 
dekanico, in Študentskemu svetu fakultete, ki je mojo kandidaturo podprl. Zahvala pa gre 
seveda tudi rektorju Univerze v Mariboru, prof. dr. Zdravku Kačiču, ki je sledil izraženi volji 
volivcev in me imenoval ter inavguriral za dekanico Fakultete za organizacijske vede Univerze 
v Mariboru.  

Funkcija dekanice na FOV, ki je fakulteta s skoraj 70-letno tradicijo ter je tudi ustanovna članica 
Univerze v Mariboru, je brez dvoma čast in odgovornost, ki jo želim udejanjati s ciljem 
najboljšega možnega razvoja institucije in vseh posameznikov, ki smo povezani z njo.   

Fakulteta za organizacijske vede je pomemben gradnik Univerze v Mariboru. Slednja ji 
omogoča, da iz Zlatega polja v Kranju deluje v celotnem slovenskem prostoru torej tudi v 
zahodni slovenski regiji in skupaj z Univerzo v Mariboru v globalnem prostoru. Naše priložnosti 
so sodelovanje v najzahtevnejših raziskovalnih projektih organizacijskih ved, ki jih že 
udejanjamo, želja in potreba pa je, da svoje mesto v širšem prostoru neprestano izboljšujemo.  

Na tem mestu bi rada izpostavila delo mojih predhodnikov, za katerega sem hvaležna, saj je 
FOV v zadnjih letih zgledno povečala število študentov, kar kažejo tudi zadnje prijave na 
dodiplomskem študiju, ki nas lahko navdajajo z optimizmom, saj krepko presegamo prijave 
prvega prijavnega roka preteklega leta. Poleg tega smo lahko ponosni na številčnost 
mednarodnih projektov, mednarodnih sodelovanj in sodelovanja tako z nacionalnim kot 
mednarodnim okoljem, in na povezanost s partnerskimi  institucijami. Tudi znanstveno-
raziskovalna odličnost je področje, ki ga na fakulteti zgledno nadgrajujemo in veselim se novih 
projektov ter znanstvenih objav, ki predstavljajo smer bodočega razvoja znanstvene discipline 
organizacijskih ved. Vesela sem, da nas tudi lokalno okolje vse bolj prepoznava kot  
pomembnega znanstveno raziskovalnega partnerja pri svojem razvoju, in iskanju rešitev za 
skupen, pozitiven jutri v lokalnem in širšem prostoru. 

Spoštovani, podpora, ki ste mi jo izrekli, mi je potrdila občutek pripadnosti fakulteti, v kateri 
sem že pred več kot dvema desetletjema dobila možnost ter priložnost razvijati pedagoško, 
znanstveno in strokovno področje, do nove razvojno izhodiščne točke, kjer odgovornost 
prevzemam v želji timske razvojne rasti na vseh področjih delovanja.  

Danes je prav, da se izpostavi tudi pomembno obletnico naše Univerze v Mariboru, ki po 
odličnosti spada med 4 % najboljših univerz na svetu po »Times Higher Education« lestvici in, 
ki je bila s preoblikovanjem Združenja visokošolskih zavodov Maribor ustanovljena v letu 1975. 
Po 50-ih letih delovanja, združuje 17 fakultet, na katerih študira preko 15.000 študentov, 
gradnika  Univerze v Mariboru pa sta še Univerzitetna knjižnica in Študentski domovi Maribor. 



Biti del tako velike družine je dejstvo, da FOV spada v  bogato akademsko sredino na področju 
vseh stebrov našega delovanja, ki nas tudi v bodoče navdihuje z novimi priložnostmi in izzivi. 

Nahajamo se na Zlatem polju, predelu Kranja, ki je dobil ime po bogatih zlatih žitnih poljih in 
je danes razvojno središče Kranja na področju vseh nivojev izobraževanja. Tukaj če dovolite, 
spoštovani, zavzema enega od osrednjih prostorov FOV, ki razvija pedagoško, znanstveno 
raziskovalno in strokovno dejavnost na vseh stopnjah visokega šolstva. Intelektualno okolje, 
ki nas vsakodnevno spodbuja, da se učimo in razmišljamo ter, da znanje delimo z mlajšo 
generacijo je velika odgovornost, ki se jo moramo zavedati. Moje osebno zadovoljstvo je 
zavedanje, da z razvojem znanstvenega znanja na fakulteti lahko vplivamo na našo ožjo in širšo 
okolico. 

Naše primarno poslanstvo, ki mora biti vedno v ospredju, pa je znanstveno raziskovati ter 
izobraževati - prenašati znanje na radovedne in znanja željne mlajše generacije. 

Vesela sem, da ste danes z nami tudi  naši prijatelji iz okolja,  ki si želite še boljšega sodelovanja 
in odličnih raziskovalnih rezultatov, ki se ne bodo odražali samo v zaposljivih diplomantih naše 
Fakultete, temveč bodo inovativno participirali tudi pri razvoju organizacij, iz katerih prihajate. 

Brez dvoma smo v sodobnem okolju in času vedno omejeni z različnimi viri kot npr. 
materialnimi, kadrovskimi in finančnimi. To pa nas ne sme omejevati, da ne bi iskali vedno 
novih poti za kreiranje idej in njihove inovativne umeščenosti v znanstveno in aplikativno 
raziskovanje, ki nas mora združevati, tako študente, kot zaposlene v najboljši organizacijski 
tim, ki se mu bodo mnogi enostavno želeli priključiti. 

Naj na tem mestu postavim pomembno besedo, ki se mi zdi ključ za naše sobivanje in tvorno 
delovanje akademskega okolja – odnos. Odnos do samega sebe, odnos do vseh sodelavcev, 
pedagoškega, strokovnega osebja v obe smeri, odnos do naše Alma Mater, odnos do 
študentov in nasploh do našega dela in ne nazadnje tudi odnos do nadrejenih. S spoštovanjem 
našega organizacijskega okolja in delovanja, v skladu z našim poslanstvom in vizijo, lahko kot 
vodja, kot prva med enakimi, z zanesenostjo in z optimizmom zrem v prihodnost.  

Nadaljnja štiri leta vidim kot korak za korakom v izboljšave, tako na raziskovalnem, kot 
pedagoškem področju – saj nove generacije prinašajo s seboj nove izzive, mi pa smo tukaj, da 
jim podamo znanje in jih kot ambasadorje naše fakultete opolnomočimo s širino kompetenc, 
med drugimi tudi socialnimi veščinami. Nadalje je mednarodni prostor odprt in tudi tu je 
priložnosti za povezovanje še veliko. Sploh prostor Alpe Adrie nam je za naše nadaljnje korake 
vsekakor pomembna odskočna deska za še boljšo internacionalizacijo, in sledenje strateškim 
ciljem fakultete, ter univerze.  

Čakajo nas priložnosti tudi v strokovnem okviru – mikro izobraževanja so področje, ki smo ga 
skozi pilotni projekt v zadnjih treh letih preizkušali - zdaj bo napočil čas, da aktivnosti peljemo 
naprej, saj nam je most z gospodarstvom nuja, če želimo v prvi vrsti izpolniti domačo nalogo 
do študentov. In še in še je stvari, ki pa jih bomo kot rečeno, ustvarjali preudarno in po korakih. 

Zavedam se, da ni vsak dan za vsakogar nujno optimalen. V naših življenjih nas spremljajo 
številni izzivi, številne osebne okoliščine in skozi, lahko rečem razumevanje in poznavanje 



našega akademskega okolja, je dobro delo vedno opaženo, in, naša pričakovanja so lahko 
visoka toliko, kolikor lahko spoštujemo vsakogar, ki je del našega okolja.  

Že v klasični organizacijski teoriji razvoja managementa je bila pomoč in podpora ter 
povezanost in vzajemno delo podlaga za razumevanje osnovnega koncepta delovanja 
organizacij. Če je potrebno in, kjer je potrebno, moramo stopiti skupaj in si pomagati. 

V čem je oseben izziv dela dekanice? V prvi vrsti gre za spoštovanje do funkcije in položaja, ki 
izhaja iz spoštovanja in odgovornosti do sodelavcev in študentov naše fakultete ter okolja v 
katerem se nahajamo. Pomeni zavezo delati dobro, voditi z zgledom in prispevati k 
povezovanju na vseh področjih. Ravno povezovalna funkcija je nekaj, kar izhaja iz razvoja 
organizacijskih znanosti, ki govori o tem – kako povezati oz. ustvarjati odnose med 
zaposlenimi, študenti in zunanjo javnostjo za skupen, optimističen jutri. Strokovno delovanje, 
ki ga zahteva položaj je seveda vse prej kot nekaj samoumevnega. Je obveza za transparentno 
delovanje, za odgovornost do slehernega posameznika in tudi perspektiva v strateško 
udejstvovanje fakultete za bodoče obdobje. Gre za zavezo zavzetega dela, ki ga nameravam 
skupaj z vami uresničevati. 

To je le nekaj mojih pogledov na začetku nove poti, ki jo danes začenjamo hoditi skupaj, jaz v 
vlogi vaše dekanice FOV,  prve med enakimi. 

Ne nazadnje, prepričana sem, da bo naše usklajeno, skladno korakanje postopoma 
premagovalo vse navidezne, včasih tudi nevidne pa tudi najtežje ovire razvoja naše Fakultete 
za organizacijske vede. 

Hvala! 

 

 


